

Title (en)  
Drawing device.

Title (de)  
Zeichengerät.

Title (fr)  
Instrument de dessin.

Publication  
**EP 0259645 A1 19880316 (DE)**

Application  
**EP 87111811 A 19870814**

Priority  
DE 3628266 A 19860820

Abstract (en)  
The drawing device has at least one straightedge (11), on which a scale (13) is arranged, and it is provided with a liquid crystal display (12). In order to improve the drawing device in such a way that it does not have to be replaced to change the scale and scale replacement is no longer necessary, the liquid crystal display (12) is able to produce a plurality of scales (13, 13') and is present on the straightedge (11). The scales which can be produced have optionally arrangeable zero markings (14). <IMAGE>

Abstract (de)  
Das Zeichengerät hat mindestens eine Linealkante (11), an der eine Maßstabskala (13) angeordnet ist, und es ist mit einer Flüssigkristallanzeige (12) versehen. Um das Zeichengerät so zu verbessern, daß sein Austausch zum Maßstabwechsel bzw. ein Maßstabaustausch nicht mehr erforderlich ist, vermag die Flüssigkristallanzeige (12) mehrere Maßstabskalen (13, 13') zu erzeugen und ist an der Linealkante (11) vorhanden. Die erzeugbaren Maßstabskalen weisen wählbar anzuordnende Nullmarkierungen (14) auf.

IPC 1-7  
**B43L 7/00**

IPC 8 full level  
**B43L 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B43L 7/005** (2013.01)

Citation (search report)  
• [X] GB 2150888 A 19850710 - COOPER ROMANO MARIO  
• [X] WO 7900013 A1 19790111 - WOO J, et al  
• [X] FR 2555779 A1 19850531 - DELECLUSE BRIGITTE [FR]

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0259645 A1 19880316**; DE 3628266 A1 19880225

DOCDB simple family (application)  
**EP 87111811 A 19870814**; DE 3628266 A 19860820